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Vragen van de leden Nijboer en Moorlag (beiden PvdA) aan de Ministers van 
Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties en van Economische Zaken en 
Klimaat over woningcorporaties die het moeilijk wordt gemaakt om te 
verduurzamen (ingezonden 20 november 2018). 

Vraag 1
Bent u op de hoogte van de afwijzing van de Autoriteit Woningcorporaties 
over deelname van Groninger Huis in zonnepark Zuidbroek? 

Vraag 2
Bent u het eens met het oordeel van de autoriteit? 

Vraag 3
Beseft u dat nabijheid in een dichtbevolkt gebied wat anders is dan in de 
regio, zeker als er sprake is van lintdorpen? 

Vraag 4
Wordt, als gekeken wordt naar afstand, wel voldoende rekening gehouden 
met de maatschappelijke betrokkenheid in een breder gebied? 

Vraag 5
Hoe denkt het kabinet de doelstellingen ten aanzien van verduurzaming te 
halen als mooie initiatieven op deze manier worden gedwarsboomd? 

Vraag 6
Bent u het eens dat, telkens als er mooie lokale en regionale initiatieven zijn, 
inwoners steeds weer oplopen tegen belemmeringen in regelgeving en 
fiscale benadering? 

Vraag 7
Bent u bereid onderzoek te doen naar de meest voorkomende belemmerin-
gen, in het bijzonder wanneer projecten deelnemers kennen van een 
combinatie van huizenbezitters, woningcorporaties en / of Verenigingen van 
Eigenaren en deze belemmeringen weg te nemen? Zo nee, waarom niet?
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